
     

Zápis z porady starosty se zastupiteli městyse Choltice 

Porada 23/2015  Datum: 23. 11. 2015 
 
Přítomní:  P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

Starosta : Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P   
Místostarosta : Pavlík Jan Mgr.     

(Pav) P   

Augustinová Jana (Aug)  O Fižová Vendula (FižV) P Horák M. Ing. (Hor) O/P 
Čermák Jan (Čer) P Havlík Rud. Ing. (Hav) P Málek Jan Ing. (Mál) P 
Fižová Marie Ing. (FižM) P Heřmanová Olga (Heř) O Minařík David (Min) P 

HOSTÉ :  
 
Program jednání: 

1. Připomínky zastupitelů 
2. Informace o akci Rekonstrukce MK ulice Hellichova a U Školy 
3. Návrh rozpočtu na rok 2016 
4. Plán inventur – stanovení členů inv. komise 
5. Vyhlášení zadávacího řízení na akci Rekonstrukce komunikace Severní ulice 
6. Pronájem části pozemku p. č. 758/4 v k. ú. Choltice 
7. Pronájem rybníku Chrtnický a Červený 
8. Smlouva o poskytnutí účelové neinvestiční dotace v požární ochraně na výdaje JSDH 

v roce 2015 
9. Příprava kroniky obce Ledec 
10. Informace CETIN 
11. Smlouva o zřízení věcného břemena pro kabel nn v Severní ulici 
12. Úprava OZV o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběr, přepravy, 

třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 
13. OZV o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem 
14. Úprava OZV, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství 

v městysi Choltice 
15. Kulturní akce 
16. Prodej, pronájem a výpůjčka pozemků u Lesovvny p. č. 756/2, 756/9 a 756/11 
17. OZV o poplatku za užívání veřejného prostranství 
18. Informace – jednání starosty městyse s velitelem HZS Pardubického kraje (Přelouč) 
19. Plán porad a zasedání 

 
Průběh jednání a závěry: 
add 1. Připomínky zastupitelů 
Ing. Fižová se zeptala na stanovení cen za přistavení kontejneru na stavební suť a na bioodpad. 
Starosta odpověděl, že za stavební suť městys účtuje 900 Kč/kontejner, za bioodpad 300 
Kč/kontejner. Uvedené ceny byly doplněny do ceníku služeb k 1. 8. 2015. Ceník služeb je trvale 
zveřejněn na úřední desce. 
 
 



D. Minařík se starosty zeptal na jednání s velitelem přeloučské stanice HZS a velitelem naší 
výjezdové jednotky SDH na téma budoucnost naší JPO3. Starosta tuto informaci podá v rámci bodu 
č. 18 této pracovní porady zastupitelů. 
 
Ing. Horák upozornil na stav silnice v ulici Na Hlásku, který je opravě opět poničen. Starosta 
přislíbil prověření stavu s technikem městyse Pavlem Vančurou.  
 
Ostatní zastupitelé bez připomínek. 
 
add 2. Informace o akci Rekonstrukce MK ulice Hellichova a U Školy 
Starosta podal informace o průběhu stavby. Rekonstrukce MK ulice Hellichova a U Školy zdárně 
probíhá. Dne 27. 11. 2015 by měla být zahájena pokládka asfaltu, bude připravena i spojovačka 
obou ulic.  
 
add 3. Návrh rozpočtu na rok 2016 
Starosta seznámil s finálním návrhem rozpočtu na rok 2016, zastupitelé k tomu vyjádřili své 
připomínky. Rozpočet bude v řádném termínu vyvěšen a schvalován na prosincovém zasedání 
zastupitelstva. 
 
add 4. Plán inventur – stanovení členů inv. komise 
Starosta požádal ing. Málka, aby se ujal činnosti inventarizační komise. Předseda kontrolního 
výboru Ing. Jan Málek následně stanovil členy inventarizační komise – on sám bude předsedou 
komise, členkou bude Ing. Marie Fižová a technik městyse Pavel Vančura. Inventarizační komise 
bude pracovat v lednu příštího roku, zkontroluje se veškerý majetek městyse. 
 
Dle starosty je třeba také udělat inventuru nedokončených investic, neboť některé by mohly být 
posouzeny jako zmařené investice. 
 
add 5. Vyhlášení zadávacího řízení na akci Rekonstrukce komunikace Severní ulice 
Starosta seznámil s vyhlášením zadávacího řízení na akci Rekonstrukce komunikace Severní ulice. 
Firmy se mohou přihlásit do 3. 12. 2015 do 10 hodin. Poptáno bylo pět firem: KVIS Pardubice, 
STRABAG, MIROS MAJETKOVÁ, MATEX HK, M-Silnice. Zadávací řízení je řádně zveřejněno, 
přihlásit se může kdokoliv. 
 
Starosta navrhl členy komise pro otevírání obálek: Ing. Petr Vlášek (administrátor zadávacího 
řízení), Pavel Vančura, Ing. Jiří Hončík, Ing. Marie Fižová a Vendula Fižová. 
 
Hodnoticí komise bude pracovat ve složení ing. Petr Vlášek (administrátor zadávacího řízení), Ing. 
Miroslav Horák, Ing. Jiří Hončík, Ing. Aleš Jiroutek (TDI), Pavel Vančura, Ing. Marie Fižová a 
Vendula Fižová. 
 
add 6. Pronájem části pozemku p. č. 758/4 v k. ú. Choltice 
Část pozemku p. č 758/4 v k. ú. Choltice (část ulice U Obory) je využita jako stavební dvůr pro 
stavební firmu INSTAV Hlinsko, a. s. pracující na rekonstrukci silnic U Školy a Hellichova. Stavba 
bude ukončena do 24. 12. 2015, pronájem bude následně ukončen. Pronájem bude projednáván na 
prosincovém zasedání. 
 
add 7. Pronájem rybníku Chrtnický a Červený 
Starosta uvedl, že počátkem listopadu se uskutečnilo jednání s AOPK a s odborem životního 
prostředí Pardubického kraje ohledně stavu rybníků po revitalizaci, která proběhla v letech 2013 a 
2014. Stav rybníků je uspokojivý, a tak je možné uvažovat o nasazení rybí obsádky. Jednání se také 
zúčastnili zástupci Sdružení rybářů Choltic (SRCH), kteří mají zájem o hospodaření na obou 
rybnících a od městyse mají pronajaty rybníky Zrcadlo, Řehák, Velké podrybníčky, Malé 



podrybníčky a Marešák. Ve spolupráci s nimi byla navržena rybí obsádka pro oba rybníky, která 
musí být v souladu plánem péče, a kterou musí schválit Odbor životního prostředí Pk.  
SRCH si podal žádost o pronájem rybníků Chrtnický a Červený. Na obou rybnících se v současné 
době nedá plnohodnotně rybařit z důvodu omezení vyplývajících z plánu péče, z toho důvodu chce 
Sdružení rybářů Choltice za první tři roky pronájem zdarma, v dalších letech 3 tis. Kč, v roce 2020 
bude jednáno o navýšení nájemného. SRCH se bude o rybníky kompletně starat. Bude vyvěšen 
záměr, o pronájem rybníku Chrtnický a Červený se mohou přihlásit i další zájemci. Pronájem 
rybníků bude schvalován na prosincovém zasedání. 
 
add 8. Smlouva o poskytnutí účelové neinvestiční dotace v požární ochraně na výdaje JSDH 
v roce 2015 
Pardubický kraj poskytne JSDH Choltice neinvestiční dotaci ve výši 15 229 Kč na vybavení 
jednotky a školení.  
 
add 9. Příprava kroniky obce Ledec 
Starosta informoval, že v pátek 20. 11. došlo ke schůzce s J. Kolářem a M. Kolářem a také s M. 
Krejčíkem, který nabídl zpracování kroniky obce Ledec. Kronika by měla dvě části – zpracování 
historie stavení a historie obce Ledec – až po současnost. Kolářovi by připravili technické 
záležitosti a fotografie, M. Krejčík by navštívil archiv a katastr a veškeré dostupné informace by 
zpracoval. Do 30. 6. 2016 by bylo předáno zastupitelstvu hotové dílo. Výše odměn: J. Kolář 2500 
Kč, M. Kolář 4500 Kč + režijní náklady, M. Krejčík 20 tis. Kč + režijní náklady. 
 
V. Fižová se v této souvislosti zeptala na odměnu pro zhotovitele mapy choltické obory, která je 
turisty i místními oblíbená, zda by nemělo dojít také k řádnému ocenění. Starosta odpověděl, že se 
zhotovitelem mapy již bylo provedeno finanční vyrovnání. 
 
add 10. Informace CETIN 
Společnost Česká telekomunikační infrastruktura (CETIN) požádala městys o prezentování 
skutečnosti, že má nově na starosti veškeré telekomunikační kabely. V rámci stavebního řízení se tak 
nově bude žádat o vytyčení těchto kabelů tato společnost. Starosta uvedl, že informace bude 
zveřejněna na úřední desce. 
 
add 11. Smlouva o zřízení věcného břemena pro kabel knn v Severní ulici 
Na příštím zasedání zastupitelstva dojde ke schválení smlouvy o zřízení věcného břemena pro kabel 
knn v Severní ulice. Městys získá 1000 Kč.  
 
add 12. Úprava OZV o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, 
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 
Předseda komise pro životní prostředí Ing. Rudolf Havlík seznámil se závěry komise ohledně 
stanovení výše místního poplatku. Poplatek bude nadále počítán na osobu, nikoliv na číslo popisné. 
Částka zůstane ve stejné výši – 600 Kč/občan, kdy by si občané vybrali, zda budou chtít svážet 1x za 
14 dní či 1x za měsíc. Systém začne fungovat od března 2016. Na konci roku bude následně 
vypočtena reálná cena pro občany na základě výpočtu svezeného odpadu za rok 2016, podmínkou 
pro získání slevy bude zapojení se do systému pytlového sběru. Dle informací ředitele SOPu Ivana 
Hrůzy bude od ledna možné získat po každém svozu údaj o tonáži svezeného odpadu.  
Občanům, kteří se přihlásí k jednoměsíčnímu svozu, bude předán harmonogram svozu odpadu. 
Technické věci jsou třeba dořešit s technikem městyse Pavlem Vančurou.  
Někteří zastupitelé se pozastavili nad skutečností, že v obcích v okolí jsou vyváženy popelnice 1x 
týdně za nižší poplatek, starosta odpověděl, že záleží na následném doplatku obce za svoz odpadu. 
Městys doplácí cca 300 Kč na občana ročně. 
 
add 13. OZV o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem 



Předseda komise pro životní prostředí Ing. Rudolf Havlík následně seznámil s OZV o stanovení 
systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů a 
nakládání se stavebním odpadem. OZV bude schválena na nejbližším zasedání zastupitelstva. 
Komise pro životní prostředí bude ještě její podobu finalizovat. 
 
add 14. Úprava OZV, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství 
v městysi Choltice 
OZV, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství v městysi Choltice, bude 
upravena pouze o rozšíření zákazu volného pobíhání psů v ulici Na Hlásku. 
Ing. Málek se zeptal na vymáhání poplatků za psy po lidech, kteří nemají v městysi trvalý pobyt. 
Starosta odpověděl, že podle zákona poplatek za psa může být požadován pouze od občana 
s trvalým pobytem v Cholticích a požádal komisi pro životní prostředí, aby prověřila jiné možnosti 
vymáhání takovýchto poplatků. 
 
add 15. Kulturní akce 
Starosta informoval o uskutečněných či plánovaných akcích: 
7. 11. 2015 – Strašidla na zámku, povedená akce 
14.-15. 11. 2015 – cirkus Berousek u Řeháku (8 tis. Kč za vystoupení uhradí městy v rámci akce 
Mikuláš dětem) 
17. 11. 2015 – koncert Antonína Hrdého v zámecké kapli, zdařilá akce 
21. 11. 2015 – mikulášský vlak na zámku, rovněž povedená akce; soutěž ve střelbě ze vzduchovky – 
povedená akce – 30.-31. 7. 2016 – termín rezervován pro dvoudenní závody 
27. 11. 2015 – divadelní představení choltických ochotníků Záskok (od 19.30 hodin), Svinčany  
29. 11. 2015 – od 13 hodin advent na zámku, rozsvěcení vánočního stromu na nádvoří 
 
add 16. Prodej, pronájem a výpůjčka pozemků u Lesovny p.č. 756/2, 756/9 a756/11 
Starosta informoval o jednáních se zájemci o pozemky za Lesovnou. Byl zhotoven geometrický plán, 
který převádí pozemky ze zjednodušené evidence do katastru nemovitostí. O pozemek č. 756/11 má 
zájem firma JV Capital a.s., která vlastní sousední pozemek od roku 2008. O pozemek č. 756/9 má 
zájem p. M., který jej dlouhodobě užívá a o pozemku č. 756/2 probíhají jednání s panem K., který 
pozemek rovněž užívá. Cena za m2 je stanovena na 280 Kč. Pokud nebude zájem o prodej, budou 
pozemky pronajaty či vypůjčeny. Pro pozemky nemá městys žádné jiné využití. 
 
add 17. OZV o poplatku za užívání veřejného prostranství 
Starosta seznámil zastupitele s nutností upravit OZV o poplatku za užívání veřejného prostranství – 
je třeba přesně stanovit vyhrazená místa, na kterých je možné poplatek vybírat. 
 
add 18. Informace – jednání starosty městyse s velitelem HZS Pardubického kraje (Přelouč) 
Starosta seznámil zastupitele s výsledkem jednání s velitelem jednotky Přelouč HZS Pardubického 
kraje. HZS nepožaduje povýšení naší jednotky z JPO3 na JPO2. Není potřeba ani navyšovat 
hasičskou techniku. Výjimkou by mohly být některé speciální nástroje. 
Jednotka choltických hasičů byla ohodnocena jako kvalitní a aktivní, která odvádí dobrou práci. 
Městys jako zřizovatel jednotky by se měl zaměřit na zlepšení zázemí, tj. prostor pro uskladnění 
techniky, šatnu, hygienické zařízení, školicí místnost, sklad a dílnu pro opravy vybavení atd. 
Současné prostory jsou více méně nevyhovující dnešním standardům. Neznamená to nutně výstavbu 
nové budovy, ale možná by stačilo stávající prostory dostatečně zmodernizovat.  
 
add 19. Plán porad a zasedání 
30. 11. porada zastupitelů (od 18.30 hodin, Úřad městyse Choltice) 
14. 12. zasedání zastupitelstva (od 18 hodin, Zámecká restaurace) – součástí zasedání 
zastupitelstva bude bod, ve kterém zastupitelé zhodnotí svou práci za uplynulý rok  
21. 12. rezervní termín 
 

Zapsala: Vendula Fižová 


